

Bestyrelsesmøde 1. februar 2025

A: Mogens sender noget information til Rasmus til en folder til nye ejere.

B: Vi snakkede om hvordan vi håndholder diverse regler, men vi vil ikke lege politi. Når der er tale om brandfare, skal vi gøre opmærksom på det.

Den nye folder vil blive sendt rundt til alle.

C: Rasmus ringer til N1 og undersøger mulighed for el lader, som skal placeres ved postkasserne.

D: Vi har modtaget tilbud på at få etableret et par grøfter på de to stier i området ved 96 - 58. Men et overslag fra Hedeselskabet er kr. 640.000. Vi tager det op på generalforsamlingen i 2025.

E: Klavs vil meget gerne være en del af mail korrespondance.

F: Vi har fået gravet grøfter i år.

G: Arbejdsdag:

\*Bro af rør skal udskiftes med hængebro

\*Fælde og rydde op på fælles areal omkring postkasserne og mod Jægerskoven

\*Borde/bænke skal køres ud

H: Næste møde 5/4 hos Mogens nr. 156 kl. 10